
Minnesanteckningar Gymnasienätverk  

Dag: 2023-05-05 
Tid: Kl.08.30 
Plats: Gymnasium Skövde Kavelbro 
Deltagare: Daniel Larsson, André Essebro, Annica Henrysson, Erik Eriksson, Frida Jolsgård, Torbjörn 
Karlsson, Magnus Thilén, Petra Björk 
 

• Information utbildning Skaraborg 
- Lite förändringar i deras organisation och uppställning. Planen är att Daniel Ekman 

kommer att finnas med från Utbildning Skaraborg på våra möten. Daniel kommer att 
vara vägen in till antagningsfrågor. 

• Planering av höstdag.  Vilka ska vara med  Plats Fastställa grupper Anna Karlefärd 
- Skövde har inte v.48 som studiedag 2023, flytta till 2024. 

• Avtal omvärldsspaning mm 
- Frida rapporterar om inspel från övriga Sverige och tankar lyfts kring problematiken. 

• Tillträde till skolans lokaler 
- Öppen eller stängd skola, hur stor effekt har den? Vi upplever att det är en falsk trygghet. 

Skövde och Falköping är stängda och har även Elevid. Elevid upplevs som positivt.  

• APL i lärartjänster 
- Tidsätts detta uppdrag på skolorna? Ser olika ut men diskussionen är levande på alla 

skolan. 

• Elevresor i egen bil 
- Hur ställer vi oss till att eleverna kör i egen bil till skolaktiviteter? Spretighet bland oss, 

här behöver vi kolla över på hemmaplan och se till att vi får en säker transport. 

• Busskort nya regler vid växelvis boende 
- Gäller båda vårdnadshavares bostadsadress. Finns en dom som klargjort hur vi ska 

hantera det. 

• Hantering av 4:e år 
- Behov finns av gemensam rutin som kanske även kan ingå i gymnasieavtalet. Torbjörn 

bidrar med deras rutin som kan vara något att utgå ifrån. 

• Öppet hus 
- Alla datum klara? Tidaholm justerar till 16 november. Annars under kontroll. 

• Nuläge omvalsperiod och justeringar platser 
- Vissa skolor har gjort justeringar i utbud utifrån efterfrågan. Elevernas val är svåra att 

förutspå och omvalet förändrar en del av söksifforna på programmen.  Många icke 
behöriga elever finns på listorna. 

• Elever i behov av särskilt stöd – fortsatt diskussion? 
- Diskussionen fortsatte… 

• Fråga från IM-nätverket om att man önskar en arbetsdag tillsammans med rektorer som 
ansvarar för yrkesprogram.  
- Skolledarträff Gymnasiet Skaraborg: Fokus: Att möta elever i allmänhet och IM elever i 

synnerhet och omvärldspaning Skaraborg. Diskussion kring Lärarnas avtal ur ett 
arbetsmiljöperspektiv, 40+ 5h 

- Arbetsgrupp som förbereder: Daniel, Frida, Petra, Torbjörn.  Frida är sammankallande.  
Antal: ca 40 personer. Fredag 13 oktober kl. 08.00-13.00 Lokal: ? 

• Info. Naturbruksavtal 
- André informerar om bakgrunden till avtalet och vart vi befinner oss just nu. En 

arbetsgrupp är tillsatt för att arbeta fram ett nytt förlängningsavtal som våra nämnder 
ska besluta kring. Detta ska kunna gälla fram till årsskifte 24/25 då tanken att ett nytt 
avtal ska kunna vara i land. 



• Uppdatering på gymnasieavtalsprocessen 
- Lite uppdatering från André. Arbete pågår enligt plan och avtalet bör strax vara klart och 

kunna vara i gång årsskifte 2024. Under hösten bör detta kunna föredras i våra nämnder i 
kommunerna. (Fokus på icke behöriga elever är stort från politiskt håll och pågår 
parallellt.) 

• Laget runt 
- Diskussion kring avslutningsresor, bristande kunskaper inom IKT av våra elever, oro kring 

Ma-kunskaper, hög frånvaro…oro kring vart vi är på väg.. Skolan ska kompensera för det 

mesta      . 

• Övrig fråga: 
- Nästa möte: 

Skövde den 8 september kl.13.00-17.00, sekreterare Skövde 
Skara den 10 november kl.08.00-14.00; sekreterare Tidaholm 

 
- Värdskap gymnasienätverk,  

Skövde 
Skara 
Tidaholm 
Vara 
Lidköping 
Mariestad 
Falköping 
 
 

//Sekreterare Petra Björk 

 
 
 

 
 
 


